
E-mail met Vragen (PvdD) Commissie Ruimte 15 januari 2021 over agendapunt 7, m.b.t. Zeeuwse Bosvisie

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden 

Vragen (PvdD) (Karin Körver) over brief GS van 15 december 2020 over 
landelijke Bossenstrategie en Zeeuwse Bosvisie  
agendapunt 7  
Vragen m.b.t. Zeeuwse Bosvisie: 

1. In de brief van GS staat; Met de landelijke Bossenstrategie streven Rijk en
provincies naar een gezond, toekomstbestendig en maatschappelijk gewaardeerd
bos in 2030 waarbij doelen en ambities zijn gekoppeld aan een
inspanningsverplichting. Wat is die inspanningsverplichting concreet?

2. Het aantal te realiseren hectare bos of andere houtige beplantingen buiten de
NNZ is nog niet bepaald. In de brief van GS lijkt dit afhankelijk te worden gesteld
van rijksmiddelen. Dus geen geld = geen bos?

3. Ook wordt er verwezen naar het ‘Uitvoeringsprogramma Landelijk gebied’. Waar
de daadwerkelijk uit te voeren plannen die vermeld staan in de bosvisie zouden
moeten worden vastgesteld. Hoe wordt de noodzaak voor de realisatie van de
bossenstrategie/bosvisie geborgd?

4. Waarom worden de eerdere plannen voor meer bos (actieplan Bos en Hout,
5000ha bos in Zeeuws-Vlaanderen) hier niet in meegenomen?

5. In hoeverre is er rekening gehouden met de ingestuurde kritiek op de landelijke
bossenstrategie bij het opstellen van de Zeeuwse bosvisie?

6. Hout als bouwmateriaal is een prima keuze, mits er duurzaam en regeneratief
gewerkt wordt. Hoe gaat dat gebeuren?
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